

Halloween has always been very special to me, so I'm extremely grateful to the TIA for giving me the chance to express and share my love for the holiday with others. They did an amazing job finding real pumpkins for the event, big and small, which really pulled the whole thing together. I'm so glad we had so many people turn out for the event and that everyone was able to have fun with (and perhaps even learn something about) Halloween. Thanks to everyone who helped coordinate and attended this event for giving me what really felt like a small piece of home.

Spillard Madison (アメリカ)

徳島市国際交流員のマディソン・スピラードさんを講師にお迎えして、10月27日に異文化理解イベント、”ハロウィンって何？？？”を実施しました。およそ20人の参加者がハロウィンの夜を満喫しました。

イベントではハロウィンに関する豆知識ゲームをしたり、スライドを使ってハロウィンの過去と現在についてのお話をスピラードさんから聞いたりしました。

又、代表的な飾りである、カボチャ、クモ、クモの巣等を色画用紙で作成したり、本物のミニカボチャに絵の具でペイントをしたりして自分だけの特別な飾りを作りました。会場は、沢山のカボチャやタペストリー等で豪華に飾り付けられており、可愛らしい仮装をして参加をしてくれた子供達もいました。

小林 希実子 (徳島市国際交流協会)

